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Styrelsemöte 2022-09-12 kl 18.30 
Innebandyföreningen Veberöd/Blentarp - 97 
Närvarande ledamöter: 
Jonas Magnusson, Fredrik Björkman, Cecilia Andersson, Patrik Cronqvist, Jonas Samuelsson 
Andra deltagare: 
Fredrik Olsson, Conny Nilsson, Maria Hommel, Sandra Rosén 
 
Frånvarande: Axel Gullberg  
 
 
§ 1 Öppnande av mötet 

Jonas öppnar mötet. 
 
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående protokoll genomgicks inte, sköts fram till nästa möte. 
 
 

§ 4 Ekonomi 
 Fortsatt god ekonomi 
 
 

§ 5 Medlemmar 
 God uppslutning i de yngre grupperna. Fortsatt tillströmning. 

 
 
§ 6 Verksamhet och administrativa/genomförda aktiviteter 

 Vi kör sportlotten även i år. ICA är med som sponsor istället för 102:ans. Jonas 
kontaktar Sportlotten för att höra om de kan trycka föreningens swish-nr på 
lotten. 

 Förslag till lagen för att tjäna extra pengar är tex att samla in pantburkar. 
Aktiviteter varje lag själv får gå vidare och planera. 

 Sponsring på sargen klar från COOP, Veberöds däck, El-myran, ICA, Erikas 
blommor. Veberöds Ställningsmontage förlänger sitt avtal som huvudsponsor. 

 Sponsring till träningsjacka är under utformning 
 Conny har börjat skissa på en dag i likhet med Rosengårds ”Projekt för 

framtiden”, där föreningen bjuder in förebilder i duktiga innebandyspelare. 
Föreningen och styrelsen ställer sig positiva till initiativet. Conny går vidare med 
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några förslag på datum. 
 
 

§ 7 Rapporter från Skånes innebandyförbund och Svenska Innebandyförbundet 
 David Bliding och Isak Andersson har gått domarutbildning till Distriktsdomare. 
 
 

§ 8 Övrigt 
 Beställning av klubbjackor och vattenflaskor diskuteras. Conny undersöker priser 

och möjligheter till sponsring. 
 

 
§ 9 Mötet avslutas 

Jonas avslutar mötet. 
 
 
Sekreterare: Cecilia Andersson 
 
 
Justering: Jonas Magnusson 


